

# 2020 年度 EDAMBA 博士论文大赛

赢得高达 2500 欧元的奖金并获得发表论文的支持!

## 参赛指南 (中文版)

欧洲管理学博士项目协会 (EDAMBA) 博士论文征集大赛

EDAMBA 每年奖励管理学领域优秀博士论文:

- 一等奖: 2500 欧元
- 二等奖: 1500 欧元
- 三等奖: 750 欧元

其他奖励包括: 获奖证书及在 EDAMBA 期刊网上发表论文的机会

### 参赛资格

参赛论文在 2018-2019 学年 (2018.9.1-2019.8.31) 成功通过 EDAMBA 成员院校的答辩

### 选拔标准

参赛论文将根据以下标准进行评审:

- 对商科和管理学领域的创新认知有重大贡献
- 研究设计与研究方法的质量
- 与商科的关联性
- 论文概述的质量和可理解性

### 投稿申请:

1. 填写投稿申请表

下载地址: <http://www.edamba.eu/r/default.asp?id=IMMIEE-SUBMISSION FORM>

2. **英文**论文, 网上投递 (只接受网上投递的论文—Word 格式)
3. 遵循投稿说明 (详见“投稿说明”) 为保证 EDAMBA 期刊发表论文的标准, 提交论文请严格遵照字数和格式要求。

由 EDAMBA 大会选举产生的执行委员会授权 EDAMBA 秘书长组织专家评审小组

对投稿论文进行同行盲审。

根据评审结果，10名决赛选手将进入候选人名单。前三名决赛选手将分别获得大赛的一等奖、二等奖和三等奖，并获邀在EDAMBA年会和EDAMBA大会上展示其论文。

**投稿截止日期：2020年1月28日**

决赛名单将于2020年6月中旬公布

请仔细阅读“**投稿说明**”

**投稿说明请见：** [http://www.edamba.eu/r/default.asp?id=IMMIEE-Submission Guidelines](http://www.edamba.eu/r/default.asp?id=IMMIEE-Submission%20Guidelines)

**投稿申请表请见：** [http://www.edamba.eu/r/default.asp?id=IMMIEE-Submission Form](http://www.edamba.eu/r/default.asp?id=IMMIEE-Submission%20Form)

(简历末页请附上投稿申请表)

**投稿网址** [http://www.eiasm.org/frontoffice/eventLogin.asp?item=UPL&event\\_id=1457](http://www.eiasm.org/frontoffice/eventLogin.asp?item=UPL&event_id=1457)

投稿联系人

如有任何问题，请联系：

Nina Payen

2020年度EDAMBA论文大赛

学院联系人：车倩倩；

邮箱：[emmache2018@163.com](mailto:emmache2018@163.com)；

工作电话：65980790

# EDAMBA Thesis Competition

## 2020 EDAMBA DOCTORAL THESIS COMPETITION

### Win up to 2.500 € plus support for publication!

The **EUROPEAN DOCTORAL PROGRAMMES ASSOCIATION IN MANAGEMENT AND BUSINESS ADMINISTRATION (EDAMBA)** invites submissions for the EDAMBA Doctoral Thesis Competition.

EDAMBA awards prizes to successful theses in Business Administration and Management every year.

- First prize: 2.500 €
- Second prize: 1.500 €
- Third prize: 750 €

Prizes also include a certificate and support for online publication in the EDAMBA Journal.

### Eligibility

**A thesis successfully defended at an EDAMBA member institution in the last academic year (1st September 2018- 31st August 2019).**

### Selection Criteria

Submissions will be judged on the following criteria:

- Significant contribution to new knowledge in the area of business studies and management
- Quality of research design and methodology
- Relevance to business
- Quality and understandability of the summary presentation in the paper

### To enter the Thesis Competition

#### 1. Fill in the submission form

Click here to download the submission form - [SUBMISSION FORM](#)

---

2. Your paper should be written ***in English*** and ***submitted online*** (**PAPERS SHOULD BE SUBMITTED ONLY ONLINE – IN WORD FORMAT**)

3. **You should adhere to the guidelines** (see guidelines section) when submitting your paper. Compliance to the word limit and format is required to facilitate standardisation of the publication in the EDAMBA Journal.

A blind peer review panel is coordinated by the EDAMBA Secretary General under the overall responsibility of the Executive Committee elected by the EDAMBA General Assembly. Based on the reviews, 10 finalists will be short-listed. The top three finalists will be awarded the 1st, 2nd and 3rd prizes and will be invited to present their papers at the EDAMBA Annual Meeting and General Assembly.

**Deadline for submission: January 28, 2020**

Finalists will be notified mid-June 2020

**Please read carefully the Submission Guidelines**

Link to: [Submission Guidelines](#)

Link to: [Submission Form](#) (to be included as last page of your CV)

## **ONLINE SUBMISSION**

### **Contact**

If you have any question, please contact:

Nina Payen  
EDAMBA Thesis Competition 2020